
Rijsoord  03-06-2020 

 

Geachte leden van de gemeenteraad van Ridderkerk. 

 

Ik maak bezwaar tegen het plan om van de Pruimendijk fietsstraat te maken met de daarbij behorende 

beperkingenvoor het gemotoriseerde verkeer. 

Aan de Pruimendijk bevinden zich bedrijven die met een vrachtwagen of landbouwvoertuig bereikbaar moeten zijn, 

en ik voorzie grote problemen als de Pruimendijk word ingericht als fietsstraat. 

 

De Vlasstraat word momenteel ook ingericht als fietsstraat waarbij geen enkele rekening is gehouden met 

vrachtverkeer en landbouwvoertuigen. Met name de laatste worden eerder groter dan Kleiner. 

De Vlasstraat is dusdanig smal geworden zodat je met de personenauto de berm in moet als je een vrachtauto of 

landbouwvoertuig tegen komt. Laat staan als er tweevrachtwagens elkaar tegen komen. Die kunnen nooit elkaar 

passeren. 

Voorheen lag er naast de weg aan de kant van de sloot nog een tegel van 40 x 60. Hier liepen de mensen als ze hun 

hondje uitlieten. Die tegel is weg en er steken op dit moment nog pvc pijpen onder een  hoek van 45 graden uit de 

grond. Waarvoor is mij nog niet duidelijk. Waterkolken om het regenwater af te voeren zie ik niet zodat ik vermoed 

dat het regenwater zo de berm in gaat lopen zodat deze zacht worden van het water. 

Ik voorzie dat binnen korste tijd deze bermen kapot gereden zullen worden omdat er geen uitwijk mogelijkheden 

zijn en de weg te smal geworden is. 

 

Nu is de Pruimendijk aan de beurt. 

Ook hier word naar mijn idee geen rekening gehouden met de gevestigde bedrijven en de toename van het aantal 

huizen. Tevens is de dijk nu al te smal laat staan als er een herinrichting plaats gaat vinden. Waar laten de mensen 

hun auto? Hoe kom je nog met een vrachtauto of landbouwwerktuig bij de bedrijven? 

Ik vind dat er minstens overleg had moeten zijn met bewoners en bedrijven alvorens plannen door te drukken waar 

wij niet op zitten te wachten. 

 

Tevens wil ik opmerken dat bij calamiteiten de aanrijtijden alleen maar toe zullen nemen. Ik denk hierbij aan de 

brandweerauto’s. Maar ook ambulance en politie zullen er behoorlijk last van ondervinden. Hierbij denk ik ook aan 

de drempels welke nog gerealiseerd moeten worden aan de Rijksstraatweg in Rijsoord. En misschien komen er ook 

nog wel weer opstakels aan de Vlasstraat hetgeen helemaal niet wenselijk zal zijn. Wat als iedere seconde telt??? 

 

Het Zuidpad is al een prachtig fietspad  waar fietsers geen belemmering bezorgen aan het overige verkeer. Tevens 

is het veilig. 

Ons bedrijf en het bedrijf van mijn buurman hebben een ontsluiting  op het eerste stuk van het Zuidpad (200 

meter  is openbaar weg ). 

Bij herinrichting van de Pruimendijk voorzie ik problemen voor het vracht verkeer dat bij ons komt laden en lossen. 

De situatie is nu zo dat een oplegger vanaf de Pruimendijk achteruit het Zuidpad op moet omdat het Zuidpad 

eigenlijk te smal is om bij ons het erf op te draaien. Als hij Nu vooruit het Zuidpad opkomt rijden en dan achteruit 

de inrit in moet steken kan hij zijn oplegger niet meer zien in de spiegels. Dus er is maar een optie en dat is vanaf de 

Pruimendijk achteruit het Zuidpad op. Ook hier zijn in de herfst en de winter de bermen heel zacht. 

Men heeft alle ruimte die er nu is op de Pruimendijk nodig om het Zuidpad op te komen. Bij herziening van de 

Pruimendijk vrees ik dat ik onbereikbaar zal worden. De inrit van het Zuidpas zal nu al breeder behoren te zijn om 

op een normale wijze er in te draaien.  

 

Mocht het Zuidpad  fietsstraat worden zal ca. de eerste 200 m.dan ook verbreed moeten worden om op een veilige 

mannier zowel fietsers als auto’s elkaar te laten passeren. 

Tevens zou het aan te bevelen zijn om verlichting aan te leggen voor de veiligheid die nu ook al veel te wensen 



overlaat. Het kan er vreselijk donker zijn. Dit word alleen maar erger nu Rijkswaterstaat de oranje verlichting op de 

A16 welke net achter het geluidscherm staat en die nu nog enig licht geeft op het Zuidpad gaat verwijderen i.v.m. 

de aanleg van de ledverlichting in de middenberm van de A16. 

 

Ik heb getracht u het een en ander duidelijk te maken over de bereikbaarheid van ons als bedrijven in Rijsoord 

welke al flink bemoeilijkt word/ is vanwege de Vlasstraat. 

Ook de veiligheid van ons als bewoners ten aanzien  van hulpdiensten bij eventuele calamiteiten komt onder 

grotere druk te staan. 

Als u nu echt een snelfietsroute aan wil leggen vanuit de Alblasserwaard naar Rotterdam zou er een tunnel geboord 

moeten worden onder de A16 door zodat je vanaf Oostendam langs de A15 (zuidpad) onder de A16 door zo bij de 

Mauritsweg uit komt, vervolgens door fietsend kom je dan bij de Verbindingsweg uit. Dat is een snel fietsroute met 

gebruikmaking van bestaande fietspaden!  Tevens ontlast je zo de Pruimendijk, Vlasstraat en de Rijkstraatweg. 

 

Ik hoop dat u in ieder geval af zult zien van de wijziging van de bestemming van de Pruimendijk. 

Tevens verzoek ik u eens kritisch naar de Vlasstraat te willen kijken. Naar mijn idee kan de stoep en de 

parkeervakken in totaal wel 60 cm. (Twee tegels) smaller gemaakt worden zodat we elkaar op een redelijke wijze 

kunnen passeren. Er moet nog een keer geasfalteerd worden dus het is nog niet te laat, echter is er dan wel haast 

geboden. 

Tevens doe ik een oproep voor verlichting aan het Zuidpad ook als hij niet gebruikt gaat worden als snelfietsroute. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Een bewoner van de Pruimendijk 


